

Cloud Protect

守護雲

Cloud-based protection against cyber attacks

有效阻擋網絡攻擊的雲端保護方案

Cloud Protect of HKBN Enterprise Solutions (HKBNES) provides a full range of cloud-based protection for an organisation's broadband network. Customised firewall policies help to fend off various attacks and threats. Even without additional built-in security equipment or infrastructure, customers can enjoy a hassle-free and secured Internet environment

香港寬頻企業方案「守護雲」服務為寬頻網絡提供全方位的雲端保護，透過嚴密的防火牆設定阻擋各種攻擊以及威脅。企業無須添置任何設備或基礎設施，便可享受安全無慮的互聯網環境

Features and Benefits

功能及優點



Plug and Play
即插即用

No additional security equipment required

即插即用，無須添置額外保安設備



Rigorous Security
嚴密保安

Attacks are blocked at the core network's edge before entering customer's LAN

於網絡邊緣阻擋攻擊，以保障客戶局域網安全



Round-the-clock Monitoring
全天候監控

Network is monitored and managed round-the-clock by certified professionals

由專業認證團隊每日24小時全天候監控及中央管理

Advanced Protection Measures 進階保護措施



Firewall 防火牆

- Block/allow defined ports
阻止 / 准許指定連接埠
- Block/allow defined IP addresses
阻止 / 准許指定的IP地址
- Pre-set profiles for fast deployment
預設配置加快部署
- Allow customised settings
自定系統設定



IPS (Intrusion Prevention System) IPS (入侵防禦系統)

- Scanning traffic
掃描數據傳輸
- Identify and block traffic of known attacks
識別及阻止已知的攻擊



Web Filtering 網站過濾

- Prevent malicious attacks from websites
阻擋惡意網絡攻擊
- Define categories of websites
預設網站類別
- Maintain up-to-date cloud-based database
以雲端數據庫維護更新
- Pre-define blacklist/whitelist of websites
預設網站黑名單及白名單
- Execute role-based and time-based control
以用戶身份和時間設定進行控制



Anti-Botnet 反殭屍網絡

- Block outbound Botnet connection
阻擋向外殭屍網絡連接



Monthly Security Report 每月保安報告

- Generate monthly reports of security performance
詳細報告檢視每月網絡保安成效

Discover how HKBN Enterprise Solutions
can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbnes.net/en

請即致電128-1111 或瀏覽 hkbnes.net，
了解香港寬頻企業方案如何配合您的業務發展需要，為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment provided are subject to HKBN Enterprise Solutions' respective standard conditions of contract. Nothing in this publication forms any part of any contract.
© HKBN Enterprise Solutions 2023. All Rights Reserved.

本出版物中的一切服務需視乎其供應而定，服務內容及範圍亦可能不時被修改。有關服務與設備之提供均受香港寬頻企業方案相應合約的條款及細則所約束。本出版物的一切內容均不構成任何合約中的任何部份。
© 香港寬頻企業方案有限公司2023。版權所有。